
Referat af kollegierådsmøde 
Den 28-11-2018 kl 19.30 

 

1. Fremmødte. 

Hans-Christian (HC) 3322, Martin og Amanda 2011, , Joachim 1036, David 1033, Anders 

3226. 

2. Gæster. 

Joachim 3056, simon 2007, simon 3032, simon 1156, Thomas 1131. 

3. Afstemning om lukkede punkter 
LUKKET 

 

4. Godkendelse af referat 
- 

 

5. Post 
- Christian Waagø – rådet har svaret på mail vedrørende. 

- mail vedrørende hævd på arealet ved børnehaven sendes videre til Kristiansdal. 

- resten af posten er bilag til kasseren.  

 

6. Nyt siden sidst 
- Musikudvalget har købt klaver.  

- ekstraordinær generalforsamling skal ligge den 3. april 2019. 

- bestyrelsesmøde den 10. april 2019. 

- bestyrelsen har godkendt at der trykkes velkomstfoldere, rådet holder den ajour. opdateres 

ca. halvårligt.  

- Pamper afholdt med stor succes. 

 

7. Nyt fra bestyrelsen 
- ny konstituering, underskrivning af generalforsamling, man dropper planerne om 

rygeskuret og håber at de dropper deres hævd krav. 

- godkendelse til at bruge 130.000 til rygeskuret/overdækning. Gerne ved henlæggelser så 

huslejestigning undgås. Tilbud indhentes stadig.  

- regnskaberne fra baren de seneste 18 måneder skal sendes til revisor. Dette er gjort.  

- vedtægterne for baren skal gennemgåes af den nye bestyrelse.  

- baren og rådet skal ikke slåes sammen.  



 

 

 

8. Konto Update 
- Der står 200.000 på kontoen og 50.000 i depositum hos baren. 

 

9. NemID 
- NemID tilkoblet kollegiets CVR-nummer, udsættes til næste møde. 

 

10.Interne regler for rådet 
- formanden og næstformanden afleverer pengeskabsnøglerne tilbage til portnerne, kasseren 

beholder sin.   

- vi undersøger muligheder og priser og tager det op til næste møde.  

- HC og Martin har nøglerne til alle køkkener.  

 

11.Facebookgrupper 
- vi modtager ind i mellem henvendelser via siden, dispensationer og lignende alvorlige 

sendes gennem rådets mail.  

- nye koder til rådsmail. 

- De to grupper for kollegiet samles til én.  

 

12.Køkkenkassesedler 
- Amanda udarbejder nyt bilagssystem til køkkenkasserne.  

- køkkenkasse sedlerne behøves ikke opdateres her og nu, men én gang om året.  

 

13.Trøjer (afgående medlemmer) 
- Skal trøjerne afleveres igen? – nej, men den må ikke bæres synlig på kollegiet til officielle 

arrangementer.  

- formålet med trøjerne er at skabe synlighed omkring rådet og udvalgene.  

- vi afventer og ser om det bliver et problem der skal laves regler for.  

 

14.Motionsudvalget 
- Afstemning på facebook omkring muligheder.   

- Crosstrainer skal repareres, der skal indhentes tilbud.  

- maskiner og udstyr indkøbes løbende efterhånden som det bliver sat op, med fokus på den 

liste som blev bragt op til general forsamlingen. 

- plakater som laves via Amanda Kofod, der var et par opdateringer, med facebookgruppens 

navn, m.m. 



- ro maskine, crosstrainer, motionscykel, et løbebånd fravælges af økonomiske årsager => den 

er for dyr.  

- udvalget sender en gældende liste d. 29/11.  

- der skal skrives en ny tekst til hjemmesiden, som udvalget sender til rådsmailen. 

- Vedtægterne for motionsudvalget skal opdateres/laves og sendes til rådsmailen.  

 

 

 

15.Musikudvalget 
- vedtægterne for musikudvalget gennemgåes.  

- paragraf 6 ændres til ”H.C. Ørsteds kollegiets kollegianer råd står for udgifter forbundet 

med lokalets opdatering og vedligeholdelse.” 

- det vedtages at musikgruppens facebook side opdateres med detaljer når der holdes 

udvalgsmøde.  

- en paragraf med at udlån af instrumenter ikke er tilladt skal tilføjes. 

- Ordensregler, nye vedtægter og lignende lægges op på facebook siden HCØ musik. 

- procedure for fastsættelse af ordensreglerne skal indskrives i vedtægterne.  

- Joahim 3056 ser på lydisolering til musikrummet, indhenter mål og priser og sender det til 

godkendelse hos rådet.  

- Det nuværende trommesæt renoveres. 

 

16.Brygudvalget 
- Formanden arbejder på nye vedtægter.  

 

17.Flagudvalg 
- vedtægter sendes til godkendelse hos rådet.  

- et navne punkt skal tilføjes vedtægterne.  

- paragraf 6 præciseres til ”udvalgets forgodtbefindene”  

- paragraf 13 skal præciseres: ”vedtægtsændringer” skal indeholdes.  

- Med de nævnte rettelser kan vedtægterne godkendes.   

 

18.Rystesammentur 
- Vi snakker om trekamp noget ved bowlin fun.  

- Vi skal have fastsat en dato. 26/1 2019. 

- Martin og Amanda ser på det.  

 

19.Planlægning af næste møde 
-  tirsdag 18/12 2018 klokken 16 

 



20.Punkter til næste gang 
- NemID 

- køkken kasse sedler.  

21.Evt  

- LUKKET PUNKT:  


